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Junru Lv 

Beijing 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Cross-border arbitration and dispute resolution 

◼ Dispute resolution 

◼ Litigation 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Junru represents clients across a range of arbitration and litigation matters, both domestically and 

globally.  His responsibilities include conducting factual investigations, performing legal research, 

assisting in document discovery, drafting written submissions, and preparing for hearings in 

international commercial arbitrations commenced in a variety of arbitral institutions, including AAA, 

HKIAC, ICC, SIAC, CIETAC, and BIAC.  He has also been involved in advising on domestic, 

cross-border, and foreign litigation proceedings and provides assistance in regulatory compliance and 

transactional due diligence investigations.  His practice covers various industries such as complex 

commercial litigation, real estate, banking and finance, data privacy, biotechnology, and corporate 

governance. 

Junru obtained his J.D. degree from Georgetown University Law Center, where he was a Business 

Law Scholar and served as the Senior Articles Editor for the Georgetown Journal of International 

Law.  During his time in law school, he worked as a research assistant on the Foreign Sovereign 

Immunities Act and the Alien Tort Claims Act.  He also interned at a leading international law firm 

on its banking and finance team. 

EDUCATION 
Georgetown University Law Center, J.D. (Business Law Scholar), 2022; Shandong University, LL.B., 

2019. 

QUALIFICATIONS 
PRC Bar Qualification 

Member of the Minnesota State Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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吕钧儒 

北京 

 

 

业务领域 

◼ 跨境仲裁与争议解决 

◼ 争议解决 

◼ 诉讼 

工作经历 

吕钧儒先生在汉坤主要从事国内外商事仲裁和诉讼事务，执业领域涉及复杂商事争议、公司

治理及股权纠纷、银行与金融、数据合规、生物技术及房地产等多个行业。对于在各国际仲

裁机构提起的国际商事仲裁，他的工作范围包括开展事实调查、进行法律研究、协助文件取

证、起草书面材料以及准备开庭。目前，吕钧儒先生处理过在中国国际经济贸易仲裁委员会、

北京仲裁委员会、香港国际仲裁中心、国际商会仲裁院、新加坡国际仲裁中心、美国仲裁协

会受理的多起仲裁案件。 

吕钧儒先生也参与过多个国内和国外诉讼程序，并作为协作律师处理过在美国、香港、卢森

堡、开曼、意大利等地法院的诉讼案件。此外，他还在出具中国法专家意见、监管合规和交

易尽职调查方面提供协助。 

吕钧儒先生在乔治城大学法律中心以商法学者身份获得法律职业博士学位，并曾担任《乔治

城国际法杂志》的学术论文主编。在法学院学习期间，他曾担任《外国主权豁免法》和《外

国人侵权索赔法》的研究助理。他还曾在一家知名国际律师事务所的银行和金融团队实习。 

教育背景 

乔治城大学法律中心，法律博士（商法学者），2022；山东大学法学院，法学学士，2019。 

执业资格 

中华人民共和国法律职业资格 

美国明尼苏达州执业律师 

工作语言 

中文、英文 


